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Pozdrav iz vrtca Zavrč
Otroci in vzgojiteljice Vrtca Zavrč so bogatejši za nekaj 
novih didaktičnih igrač, ki jih že z veseljem uporabljajo. 
Okrog vrtca in šole pa so jim namestili nova zunanja igrala, 
kar je za vrtec velika pridobitev.

Za vse to pa je poskrbela Občina Zavrč, zato vodstvu občine 
in vsem sodelavcem iskrena hvala za prijetno presenečenje, 
ki so ga pripravili otrokom in vzgojiteljicam.

TM

Završki malčki se igrajo z novimi didaktičnimi igračami

Ob igri je zmeraj luštno in veselo.

-

Malčki so veseli novih igrač in zunanjih igral, kjer bodo lahko počeli 
veliko zanimivega.
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Iz dela občinske uprave
direkcije za ceste Fickom in poslancem Mariničem o pomembnih investicijah

Vstop v občino Zavrč bo imel kmalu drugačno podobo. Vse bliže je izgradnja krožišča ...

Župan Vuk z direktorjem

V petek, 27. marca 2009, je občino 
Zavrč službeno obiskal direktor Direk
cije RS za ceste mag. Gregor Ficko, univ. 
dipl. inž. grad. Delovnega sestanka se 
je udeležil tudi poslanec Državnega 
zbora RS Branko Marinič. Po kratkem 
pozdravnem nagovoru župana Mirana 
Vuka so bile mag. Ficku izpostavljene 
tri najbolj pereče investicije, ki so jih 
predstavniki države obljubili občini 
Zavrč zaradi degradacije okolja na 
račun izgradnje in razširitve medna
rodnega mejnega prehoda Zavrč. Fe 
investicije se nanašajo na izgradnjo 
cestne injrastrukture, in sicer:
1. ureditev križišča državnih cest Rl- 

228 in R3-691 (pri gostilni Pongrac)
2. modernizacija ceste R3-691, odsek 
6251 Zavrč- mejni prehod Drenovec 
in
3. izgradnja nove ceste neposredno z 
mednarodnega mejnega prehoda Zavrč 
preko Drave do bodoče hitre ceste Haj- 
dina—Ptuj—Ormož.
G. Ficko je povedal, da je z navedeni

mi obljubami dobro seznanjen in da 
Direkcija RS za ceste intenzivno dela 
na tem, da se obljube v čim krajšem 
času izpolnijo in seveda realizirajo. V 
nadaljevanju je prisotne podrobno sez
nanil o vseh dosedanjih aktivnostih, ki 
jih je Direkcija za ceste RS do sedaj že 
izvedla.
Tako je v zvezi z ureditvijo križišča 
državnih cest Rl-228 in R3-691 pove
dal, da je bila v letu 2008 pridobljena 
projektna dokumentacija. Večino zem
ljišč, potrebnih za izgradnjo, je Direkci
ja pridobila že v letu 2008, prav tako pa 
so bili odkupljeni vsi objekti, predvide
ni za rušitev. Neodkupljena so ostala le 
še tri manjša zemljišča, ki jih ima v lasti 
Mladen Gregurec, ki postavlja določe
ne pogoje za prodajo. V teku je razpis

za rušenje objektov, ki se bo izvedlo v 
letošnjem letu. Razpis za izvedbo grad
benih del se predvideva izvesti v drugi 
polovici letošnjega leta, investicija pa 
naj bi se zaključila v jeseni leta 2010. 
Celotna vrednost investicije, skupaj z 
odkupi in sofmancerskim delom Obči
ne Zavrč, bo presegla 1.600.000,00 
EUR. Sredstva za gradbena dela s strani 
države so zagotovljena v proračunu leta 
2009 v višini 400.000,00 EUR, pro
računu leta 2010 v višini 450.000,00 
EUR in v predlogu proračuna za leto 
2011 v višini 400.000,00 EUR.
Dela na modernizaciji ceste R3-691, 

odsek 6251 Zavrč—mejni prehod Dre
novec so razdeljena na tri etape. V letu 
2007 je bila pridobljena vsa potrebna 
projektna dokumentacija. Prva etapa 
- preplastitev ceste - je bila izvedena 
v letu 2008. Druga etapa, ki zajema 
izvedbo pilotne stene, opornega zidu 
in modernizacijo ceste, se bo izve
dla v letu 2009. Trenutno se izvajajo 
postopki na odkupu zemljišč II. in III.

etape. Pripravlja pa se tudi javni razpis 
za izbiro izvajalca gradbenih del za 
sanacijo plazu, ki naj bi bila izvedena v 
letu 2009. Tretja etapa — modernizacija 
makadamskega dela vozišča - se name
rava pričeti v letu 2010. Po ocenah 
projektantov znaša vrednost gradbenih 
del vseh treh etap cca 1.780.000,00 
EUR, ki so zagotovljena v državnem 
proračunu.
Kar se tiče novogradnje povezoval

ne ceste mednarodni mejni prehod 
Zavrč-hitra cesta Hajdina—Ormož, sta 
bili izdelani dve varianti, katerih študije 
so v zaključni fazi. Primerjalna študi
ja bo izdelana do srede aprila 2009. 
Sredi letošnjega leta bo možno pri
četi s postopki pridobitve in potrditve 
Državnega prostorskega načrta. V obeh 
primerih se nova povezovalna cesta 
priključuje v Zavrču v novo krožišče, 
ki bo v celoti zgrajeno v letu 2010, na 
bodočo hitro cesto pa se priključuje pri 
Forminu.
Na podlagi vsega navedenega je Mari-

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in Lidija 
Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec s. p.. 

Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč, 
Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613. Natisnjeno: 500

izvodov, ki jih prejmejo gospodinjstva v občini brezplačno.
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nič pohvalil prizadevanja in angažiranja 
Direkcije RS za ceste, še zlasti direktor
ja g. Ficka, ki skrbi, da se vse obljube 
države čim prej izpolnijo. Prepričan je 
namreč, da se morajo obljube izpolniti, 
če hočemo obdržati zaupanje državlja
nov v državne institucije. In če hočemo 
Občini Zavrč vrniti vso nastalo škodo, 
ki jo je utrpela z mednarodnim mejnim 
prehodom glede degradacije okolja, so 
te tri investicije neke vrste oddolžitev s

strani države in prav je, da se čim prej 
realizirajo.
V nadaljevanju delovnega obiska je 
župan Miran Vuk g. Ficka seznanil še 
z nekaterimi težavami, s katerimi se 
Občina Zavrč srečuje, predvsem na 
področju cestne infrastrukture. Tako 
postaja vedno bolj pereč problem regio
nalna cesta od Zavrča do Borla, ki so jo 
v vseh teh letih težka tovorna vozila že 
dobro uničila. Cesta je potrebna celo

vite prenove in preplastitve. V okviru 
tega pa bi bilo nujno potrebno zgraditi 
vsaj 1 kilometer tretjega odstavnega 
pasu za čakajoča tovorna vozila, katerih 
kolone ob koncu vikendov ne bodo 
odpravljene s samo ureditvijo križišča 
državnih cest Rl-228 in R3-691.
Pripravila:

Irena Fiorvat Rimele,
direktorica občinske uprave

Poslanski kotiček s poslancem DZ RS Brankom Mariničem

Branko Marinič

V tokratnem poslanskem kotičku smo 
se s poslancem DZ RS Brankom Mari
ničem pogovarjali o prvih stotih dneh 
nove vlade, ukrepih za reševanje posledic 
gospodarske in finančne krize, ki smo ji 
priča, in o tem, kakšni bi morali biti ti 
ukrepi.
Pred časom je minilo prvih sto dni 
nove vlade. Pred volitvami iz vseh stra
ni padajo obljube, kaj bo kdo storil in 
spremenil, ene od teh so uresničljive, 
druge visokoleteče in milozveneče, pa 
se kaj kmalu izkažejo za lase privle
čene. Kako bi vi ocenili uverturo nove 
vlade, kako se je izteklo teh prvih 100 
dni?
Poslanec Branko Marinič: »Konkretnih 
obljub o tem, kaj bo sedanja vlada v tem 
mandatu naredila, ni bilo veliko, sploh 
pa ne obljub o tem, kaj bo naredila v 
prvih stotih dneh. Vseeno pa je po prvih 
stotih dneh vlade čas, da se napravi neke 
vrste inventura stanja. Vlada Boruta 
Pahorja in stranke vladne koalicije so 
v predvolilni kampanji in v koalicijski 
pogodbi ustvarile velika pričakovanja.

Po stotih dneh je sledilo temu primerno 
veliko razočaranje. Pahorjeva koalicija je 
obljubljala drugačno politiko in v dolo
čenem smislu ji je ta uspela.«
V kakšnem smislu drugačna politika? 
Poslanec Branko Marinič: »Uspelo jim 
je nanizati nekaj takih »uspehov«, ki jih 
bodo prihodnje vlade le s težavo prese
gle, državljanke in državljani pa še dolgo 
drago plačevali. Je pa ta vlada tudi prva v 
zgodovini Slovenije, ki ji je uspelo že po 
prvih stotih dneh zapraviti visoko pod
poro, ki so jo imele doslej vse vlade na 
začetku mandata.«
Nova vlada je nastopila svoj mandat 
ravno v času, ko se je morala soočiti 
z reševanjem posledic gospodarske in 
finančne krize. So vladni ukrepi dovolj 
zadostni?
Poslanec Branko Marinič: »Tem prvim 
stotim dnem bi lahko rekli »sto dni 
zamujenih priložnosti«. Na področju 
finančne in gospodarske krize je namreč 
vlada zamudila z uveljavitvijo ukrepov, 
ki jih je pripravila že vlada Janeza Janše. 
In prav zaradi teh zamud imamo vsak 
dan od 200 do 300 novih brezposelnih. 
Vladi pa je v prvih stotih dneh uspelo 
prelomiti tudi obljubo gospodarstvu, in 
sicer o skrajšanju roka za vračanje pre
plačanega DDV-ja z dveh mesecev na 21 
dni. S tem so potisnili slovensko gospo
darstvo v še večje težave. Državljanke in 
državljani po dolgih letih dajemo več za 
gorivo kot naši severni in južni sosedi, 
in sicer zaradi velikega dviga trošarin za 
goriva. Vlada je na dodatek za upoko
jence pozabila, ni pa pozabila na t. i. 
izbrisane, saj je zelo pohitela z izdaja

njem odločb. Kljub trditvam ministrice 
za notranje zadeve Katarine Kresal, da 
izdajanje dopolnilnih odločb t. i. izbri
sanim ni povezano z odškodninami, to 
ne drži, saj bodo t. i. izbrisani te odločbe 
uporabili v odškodninskih tožbah proti 
državi. Če bi se vsem t. i. izbrisanim 
dosodila odškodnina v enaki višini, kot 
je bila Aleksandru Todoroviču, tj. 17.000 
evrov, bi to davkoplačevalce udarilo po 
žepu za kar 450 milijonov evrov. Posa
mezni vloženi odškodninski zahtevki so 
znatno višji, zato bo tudi končni znesek 
astronomsko višji. Če bi vlada ta znesek 
namenila upokojencem, bi vsak lahko 
dobil veliko večji pokojninski dodatek 
in ne le 300 evrov, kolikor so koalicijske 
stranke zapisale v koalicijski sporazum. 
Pa še tega zneska, zaradi ekonomske in 
finančne situacije, upokojenci ne bodo 
dobili. V SDS že vrsto let opozarjamo 
na velike finančne posledice, ki jih bodo 
imele odškodnine t. i. izbrisanim.«
Kako bi se torej morali lotiti reševa
nja posledic gospodarske in finančne 
krize?
Poslanec Branko Marinič: »Morali bi 
pripraviti ne le varčevalne ukrepe, tem
več tudi takšne, ki bi oživili naše gospo
darstvo. Tako bi morali racionalizirati 
javno porabo, učinkoviteje gospodariti 
z nepremičnim premoženjem države, 
racionalizirati posamezne službe, obdav
čiti večje premoženje, znižati plače za 
en plačni razred v javnem sektorju od 
40. razreda navzgor itn. Pripraviti bi bilo 
potrebno ukrepe za ohranitev oziroma 
povečanje gospodarske rasti in za ohrani
tev delovnih mest. Tu mislim na likvid
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nostno pomoč gospodarstvu, skrajšanje 
plačilnih rokov (država — zasebni sek
tor), stimulacijo vlaganja v razvoj brez 
birokratskih ovir, olajšanje in omogoča
nje čimprejšnjih vlaganj v infrastrukture 
sklade, pripravo in sprejetje akcijskega 
načrta za gradnjo poceni stanovanj, 
objavo novih razpisov za koriščenje EU 
sredstev, ki bodo omogočila vlaganja še 
v letošnjem letu. Vsekakor pa bi moralo 
priti do ukrepov v smislu, če je podjetje 
ali posameznik delal dobro, zakaj enaka 
nagrada oz. plača kot v primeru, če so 
rezultati slabi? Predvsem pa bi se morali 
krizni ukrepi sprejemati veliko hitreje 
in bi morali imeti dolgoročni razvojni 
učinek.«
Kaj bi dodali ob koncu najinega pogo
vora?

Poslanec Branko Marinič: »Sedanji 
varčevalni ukrepi vlade Boruta Pahorja 
spominjajo na čas naše nekdanje SFRJ. 
Imeli smo bone za gorivo, vozili smo 
se izmenično, par — nepar, ni bilo kre
ditov in ne pralnih praškov itn. Vemo, 
kam nas je pripeljala takšna politika. 
V kolikor bo sedanja vlada nadaljevala 
s takšnim (ne)sprejemanjem varčeval- 
no-socialnih ukrepov, bo spregovorila 
»ulica«. Delavci bodo začeli stavkati, ker 
ne bodo dovolili razvrednotenja njiho
vega dostojanstva. Ko je bil čas ugodne 
gospodarske rasti, so menedžerji mno
gih podjetij razmišljali, kako bi kupili 
podjetja. Nekaterim je menedžerski 
odkup celo uspel. Danes so v situaciji, 
ko finančnih obveznosti ne morejo več 
odplačevati. Mar ne bi bilo bolj pošteno,

da bi takrat prihranili nekaj za hude čase, 
za katere se je vedelo pred več kot leto 
dni, da prihajajo? Rebalans državnega 
proračuna za leto 2009 upošteva krizo 
z nekaterimi znižanji postavk na cestni 
infrastrukturi celotne Slovenije. Za naše 
širše območje so ostale postavke v pred
videni višini. Se sreča, da smo jih začeli 
izvajati pred letom 2008 ali v letu 2008 
in jih sedaj nadaljujemo. Zagotovljena 
je tudi postavka za vodooskrbo Haloz. 
Zal pa v rebalansu državnega proračuna 
za leto 2009 ne zasledimo nobene nove 
postavke. Morda je sedaj pravi čas, da 
občine svoje predvidene nove projekte 
pošljejo posameznim ministrom, kot 
predloge državnega proračuna za leto

Na čistilni akciji skromnejša udeležba
Tudi v občini Zavrč so v po Sloveniji, organizirali 

soboto, 28. marca, tako kot tradicionalno spomladan- 
v mnogih občinah in krajih sko čistilno akcijo. Občina

... in no koncu zbrani odpadki, ki jih je Čisto mesto že odpeljalo v 
zbirni center.

Spomladi je v naravi mogoče najti še preveč odpadkov, ki jih tja 
odložijo tisti, ki jim ni mar za čisto okolje.

Nekateri udeleženci akcije, ki so imeli na dan čistilne akcije kar pre
cej dela ...

Zavrč, turistično društvo in 
planinska sekcija, ki so bili 
tudi glavni organizatorji 
akcije, pa so k sodelovanju 
povabili še vsa preostala dru
štva in organizacije, odziv 
med nekaterimi pa je bil 
zadovoljiv.
V občini si želimo, da bi 
bilo prihodnje leto še več 
občanov, ki bi se vključili 
v akcijo in počistili tudi za 
tistimi, ki zelo neodgovorno 
ravnajo z odpadki. Narava 
namreč spomladi razkrije 
marsikatero zanimivost.
V letošnjo čistilno akcijo so

se vključili tudi člani turi
stičnega društva s predsed
nikom Martinom Težakom, 
planinsko sekcijo Zavrč z 
vodjo Danico Vajda, dru
štvo rejcev drobnice Halo
ze s predsednikom Jankom 
Lorbkom, med občinskimi 
svetniki smo opazili Dušana 
Rojka, sodelovali pa so še 
predstavniki drugih društev 
v občini in nekateri občani. 
Tudi zaradi vseh teh je akcija 
uspela in završko občino so 
v nekaterih koncih precej 
olepšali.

TM

<DS£d?



Stran 6 April - mali traven 2009

Predstavitev Lea Ptuj
V septembru 2008 je na Krempljevi 
ulici 1 na Ptuju pričel delovati zavod 
Lokalna energetska agentura Spod
nje Podravje, Zavod za promocijo in 
pospeševanje trajnostnega energetskega 
razvoja. LEA Spodnje Podravje je bila 
ustanovljena v okviru evropskega pro
grama Inteligentna energija Evrope. 
Njeno delovanje temelji na evropski 
in slovenski politiki o energetski učin
kovitosti in izrabi obnovljivih virov 
energije.
LEA Spodnje Podravje pripravlja ter 

izvaja projekte in aktivnosti, ki so v 
podporo javni upravi, podjetjem in 
gospodinjstvom ter občanom, in sicer 
na področju učinkovite rabe energije, 
povečanja uvajanja in rabe obnovljivih 
virov energije, uporabe in izkoriščanja 
lokalnih energetskih virov, promocije 
učinkovitejšega ter okolju prijaznejšega 
prometa. Agenturo vodi dr. Janez Pet
ek, doktor tehniških znanosti s področja 
kemijske tehnologije, ki prihaja s Ptuja 
in ima za seboj že bogato študijsko in 
poklicno pot. V agenturi je za področje

energetike, načrtovanja, analiz, vzdr
ževanja in rekonstrukcij energetskih 
sistemov zadolžen Dalibor Šoštarič, 
dipl. inž. str., za področje pridobivanje 
finančnih sredstev s strani RS, Evrop
ske komisije in drugih financerjev pa 
Mateja Sajko, univ. dipl. ekonom. V 
projektne aktivnosti vključuje tudi dru
ge strokovnjake, inštitucije in podjetja, 
predvsem s področja energetike in traj
nostnega razvoja.
Agentura sodeluje tudi z Energetsko 
svetovalno pisarno Ptuj, ki jo vodita 
Bojan Grobovšek in Božidar Mur- 
šec. Energetska svetovalna pisarna nudi 
svetovanja občanom ob ponedeljkih in 
sredah med 16. in 18. uro, predvsem 
glede investicij v toplotne črpalke, ovoj 
stavb, o vgradnji oz. menjavi stavbnega 
pohištva, nakupa varčne bele tehnike 
ipd. Nahajajo se na istem naslovu kot 
LEA Spodnje Podravje.
Na področju rabe energije smo lokalne 
skupnosti in gospodinjstva prekomerno 
potratni, vendar nas naraščajoči stroški 
energije silijo v uporabo obnovljivih

virov energije in nasploh v zniževa
nje porabe energije. Tudi država preko 
subvencij in podpor nudi pomoč prebi
valcem pri uvedbi obnovljivih virov ter 
pri doseganju učinkovite rabe energije, 
zato vabimo vse, ki načrtujejo vlaganja 
v ukrepe za zagotovitev znižanja rabe 
energije oz. v sisteme za pridobivanje 
energije, da se obrnejo na nas, če bi 
potrebovali kakršenkoli nasvet, napo
tek ali pomoč pri pridobivanju sredstev 
in urejanju dokumentacije za izvedbo 
investicij.
Lokalno energetsko agenturo Spod

nje Podravje (LEA Ptuj) najdete na 
Ptuju, na Krempljevi ulici 1 (v nekda
njih prostorih Policijske postaje Ptuj). 
Dosegljivi pa smo vsak dan med 8. 
in 16. uro na tel. 05/99-74-658, fax: 
05/99-78-002 ter preko elektronske 
pošte lea.ptuj@siol.net.
Energetska svetovalna pisarna v istih 

prostorih nudi svetovanja vsak pone
deljek in sredo med 16. in 18. uro, 
dosegljivi pa so na tel: 02/77-11-527.

Hiša informacij na Ptuju
V Hiši informacij tudi Štajerska gospodarska zbornica

Obveščamo vas, da je v mesecu januarju 
Štajerska gospodarska zbornica pričela 
sodelovati s Hišo informacij na Ptuju, 
ki deluje pod okriljem Zavoda RS za 
zaposlovanje, Območne službe Ptuj. Gre 
za enega od zastavljenih ciljev zborni
ce glede približevanja članom in boljše 
dostopnosti storitev zbornice v Podrav
ski regiji.
Predstavnik zbornice, ki bo prisoten v 
Hiši informacij
v času uradnih ur, bo zagotavljal infor
miranje in svetovanje predvsem članom 
ŠGZ. Občasno bodo organizirana v istih 
prostorih tudi usposabljanja v obliki 
seminarjev ali delavnic.
Na voljo pa bodo tudi informativna gra
diva ŠGZ.
Hišo informacij najdete v Krempljevi 
ulici 2 na Ptuju, le nekaj korakov stran 
od Mestne hiše. V istih prostori deluje že

ČIPS (Center za informiranje in poklic
no svetovanje).
Med prvimi usposabljanji, ki se bodo 
tudi v prihodnje odvijala na Ptuju, je 
bila:
-delavnica Osebnostna mapa zaposlene
ga, ki je bila zelo dobro obiskana.
Več o dogodkih 
lahko spremljate na 
naši spletni strani 
w iv iv. s taj e rskagz. 
si ali preko naše
ga informativnega 
materiala, e-izzivov 
in Gospodarskih 
izzivov. Ostale infor
macije glede ŠGZ 
v Hiši informacij 
pa lahko dobite po 
telefonu 22 08 700 
ali e-pošti: info-

@stajerskagz. si.
Veseli bomo vašega obiska!

Mag. Aleksandra Podgornik, 
direktorica

URADNE URE:
vsako sredo, od 13. do 15. ure

KK0U<* K.OVO« JA 
MINISTRSTVO ZA ŠOLSTVO IN ŠPORT

'"BS-■Ul : :x.<'prhtlti*!
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@ TOČCCA
1 ČIPS PTUJ
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|OT>I»I 03«08»>16SC
L-,« odsooeoie«

<xeiX!eos6'X> 
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poka od 83» eo 1630
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Vse več ljudi potrebuje pomoč
Na sedežu OZ RK Ptuj, na Natašini 

poti 1 a, se v teh dneh oglaša vse več 
ljudi, ki potrebujejo pomoč, predvsem v 
hrani in obleki. Število pomoči potreb
nih je vse višje, ugotavljajo v območnem 
združenju Rdečega križa, kar pa je 
posledica gospodarske krize, številčnih 
odpuščanj in vse več novih socialnih 
problemov. Vsak dan se sodelavci RK 
srečujejo s hudo stisko ljudi na širšem 
Ptujskem, podatki o številu mesečnih 
prejemnikov paketov osnovnih življenj
skih potrebščin so vse višji. Iz OZ RK 
pa so nam tokrat posredovali podatke o 
realizaciji programa in porabe sredstev 
v letu 2008 za občino Zavrč.
SOCIALNA DEJAVNOST
Je najpomembnejša dejavnost, ki jo 
izvaja območno združenje in preko 
nje konkretno pomaga ljudem, ki so 
se znašli v socialni stiski in so potreb
ni takojšnje pomoči. Pomoč delimo 
direktno (na sedežu na Ptuju) in preko 
naših krajevnih in občinskih organiza
cij Rdečega križa, v občini Zavrč preko 
OORK Zavrč.
Pomoč je materialna v obliki prehrane, 

higienskih pripomočkov, oblačil, obu
tve, posteljnine ... in se deli družinam 
ter posameznim kategorijam oseb (sta
rejši, invalidi, bolni, brezdomci ...).
V letu 2008 smo za občino Zarč od 
skupno razdeljenih 1400 prehrambenih 
paketov in 1400 vrečk pralnega praška 
namenili 40 prehrambenih paketov in 
40 trikilogramskih vreč pralnega pra
ška. Skupna vrednost 40 prehrambe
nih paketov s pralnim prahom znaša 
l.OOOevrov. Sredstva za te pakete smo 
pridobili iz naslova loterijskih sredstev 
in z donacijami.
Od preostalih prehrambenih artiklov 

in mleka pa smo pomoč namenili še 
za 3 delitve na terenu v Zavrču za 130 
prejemnikov, kar je bila pomoč EU in 
ta razdeljena količina hrane finančno ni 
ovrednotena (260 kg sladkorja, 130 kg 
moke, 260 kg testenin, 130 kg riža in 
1170 litrov mleka).
Na sedežu na Ptuju smo za občane 
Zavrča razdelili v 10 delitvah še 150 kg 
moke, 360 kg sladkorja, 450 zavitkov

Vse več ljudi potrebuje osnovne življenske potrebščine.

testenin, 230 litrov olja, 150 kg riža, 
115 trikilogramskih zavitkov pralne
ga praha, 50 zavitkov kave. Skupna 
vrednots za občane razdeljene prehrane 
in pralnega praha znaša 1.521 evrov. 
Občina Zavrč je za te namene dodelila 
400,44 evrov sredstev, preostala sred
stva, 1.120 evrov, in sredstva 240 evrov 
za nakup šolskih zvezkov za O S Zavrč 
smo morali zagotoviti na Območnem 
združenju RK Ptuj. Skupaj je bilo 
pomoči deležnih 149 družin oz. posa
meznikov.
V okviru socialne dejavnosti se orga
nizirajo tudi vsakoletni obiski starejših 
in osamljenih ter srečanja starejših. 
Za navedene aktivnosti občina Zavrč 
namenja vsakoletna sredstva občinski 
organizaciji RK Zavrč.
LETOVANJE OTROK
Vsako leto se za letovanje v Punatu z 
zdravstveno in socialno indikacijo pri
javi do 10 otrok. V letu 2008 je obči

na Zavrč za organizacijske 
stroške prispevala za 4 otro
ke območnemu združenju 
20,00 evrov.
V času poletnih počit
nic smo omogočili dvema 
otrokoma iz OŠ Zavrč 
enotedensko letovanje na 
Debelem Rtiču. Sredstva 
(420 evrov) smo zagotovili 
v okviru naših programov 
na OZRK Ptuj.
KRVODAJALSTVO
Krvodajalcem za darovano 

kri podeljujemo priznanja in plakete. 
Prav tako sodelujemo pri organizaciji 
srečanja krvodajalcev. Te aktivnosti so 
se izvedle v OORK kot posebna prire
ditev ob občinskem prazniku. Območ
no združenje je zagotovilo 250 evrov 
finančnih sredstev za priznanja, plakete 
in pogostitev.
DRUGE DEJAVNOSTI
Humanitarna pomoč - v letu 2008 

smo v okviru OZRK priskočili na 
pomoč družini Hohnjec pri zaključku 
investicije v novi dom.
Družina Kolednik-Bratuša se je znašla 

v hudi stiski po bolezni očeta in obeh 
majhnih otrok. Začela se je akcija zbi
ranja finančnih sredstev in pomoč pri 
koordinaciji dela na objektu v povezavi 
s Centrom za socialno delo Ptuj in 
karitasom.

Marjana Cafuta, 
sekretarka

VELIKONOČNO VOŠČILO OO RK ZAVRČ

Vsem občankam in občanom občine Zavrč, še posebej starejšim, obolelim 
in tistim v domovih, želimo blagoslovljene velikonočne praznike, 

polne vere, upanja in ljubezni.
Naj Vam osrečujoča zavest Kristusove zmage nad smrtjo 

vlije novega upanja in poguma za jutrišnji dan!

OO RK Zavrč
Stanko Ivančič

2*DJB£y? 2
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Poročilo občinske organizacije Rdečega križa Zavrč o delu v
letu 2008 in načrti za leto 2009

Občinska organizacija Rdečega križa 
Zavrč je v letu 2008 na področju 
občine Zavrč uresničevala in izvajala 
programe in naloge, ki smo jih sprejeli 
v začetku leta 2008. Z našimi malošte
vilnimi, a zelo predanimi prostovoljci 
smo v okviru naše organiziranosti izva
jali naloge, namenjene lajšanju težav 
naših občanov. Te naloge predstavljajo 
naše glavne vsakoletne aktivnosti; raz
deljevanje paketov pomoči tistim, ki 
jih potrebujejo - v letu 2008 smo tri
krat delili pakete socialno ogroženim 
družinam in posameznikom, organi
zirali smo tri krvodajalske akcije ter 
predavanje o pravilni in varni uporabi 
fitofarmacevtskih sredstev, obiskali in 
obdarili smo starejše, bolne in invalidne 
osebe v občini Zavrč bodisi na njihovih 
domovih, bodisi v domovih, posebno 
pozornost pa smo namenili organiza
ciji 1. srečanja starostnikov in bolnikov 
občine Zavrč, ki je bilo 21. septembra

v Kulturni dvorani v Goričaku.
V letih 2008 in 2009 je v OO RK 
Zavrč prišlo do nekaterih kadrovskih in 
organizacijskih sprememb. Od poletja 
2008 je predsednik OO RK Zavrč 
Stanko Ivančič, podpredsednica Vida 
Milunič, blagajničarka pa ostaja Trezika 
Zebec. Spremembe so nastale tudi v 
upravnem odboru in sicer so bili člani 
novega delovnega odbora imenovani 
tako, da pokrivajo vsak svoj del obči
ne; Ribič Ivan pokriva del Hrastovca, 
Kokot Kristina del Hrastovca in Zavrč, 
Zebec Jakob del Hrastovca, Kokot 
Milan Turški vrh, Hronek Marija Kore
njak in Mislovič Rajko Belski vrh.
20. JUNIJA SLOVESNO 
RAZVITJE PRAPORA
Tudi za leto 2009 smo si zastavili 

zelo ambiciozne načrte. Organizirati 
nameravamo tri do štiri krvodajalske 
akcije, predavanje za varno in pravilno

uporabo fitofarmacevtskih sredstev, 2. 
srečanje starostnikov in bolnikov obči
ne Zavrč, za katerega upamo, da bo 
postalo tradicionalno, še naprej bomo 
razdeljevali pomoč socialno ogrože
nim družinam in posameznikom v 
naši občini. Poleg običajnih vsakoletnih 
dejavnosti pa nas v letu 2009 čaka še 
ena »neobičajna« a prijetna dejavnost. 
Letos imamo namreč namen razviti 
prapor Občinske organizacije Rdečega 
križa Zavrč.
Ob tej priložnosti vabimo vse člane 
OO RK Zavrč, vse donatorje in simpa
tizerje Rdečega križa 20. junija 2009 ob 
15. uri v Kulturno dvorano v Goričak 
na slovesno razvitje prapora, ki ga 
bo ■ spremljal pester kulturni, glasbeni 
in humoristični program z družabnim 
srečanjem in pogostitvijo. Vsi vljudno 
vabljeni!

Marjana Logar Kelc,
tajnica OO RK Zavrč

Seznam krvodajalcev z dne 18. 12. 2008

Ime in priimek Naslov
Bauman Sonja Turški Vrh l/d, 2283 Zavrč
Furman Anton Gorenjski Vrh 30, 2283 Zavrč
Hronek Marija Pestike 4/b, 2283 Zavrč
Ivančič Branko Hrastovec 73, 2283 Zavrč
Ivančič Smiljan Hrastovec 22/d, 2283 Zavrč
Kočevar Marija Hrastovec 5/c, 2283 Zavrč
Kokot Ivan Hrastovec 29, 2283 Zavrč
Kokot Janez Hrastovec 153, 2283 Zavrč
Kokot Kristina Hrastovec 3/a, 2283 Zavrč
Kokot Sonja Hrastovec 27, 2283 Zavrč
Korošec Martin Hrastovec 26/e, 2283 Zavrč
Kukovec Nada Goričak 7, 2283 Zavrč
Kukovec Peter Goričak 7, 2283 Zavrč
Liber Jožef Drenovec 1, 2283 Zavrč
Lužnik Brigita Hrastovec 28, 2283 Zavrč
Logar Kelc Marjana Pestike 4/a, 2283 Zavrč
Ribič Ivan Hrastovec 6/b, 2283 Zavrč

Slameršek Štefanija Pestike l/a, 2283 Zavrč
Škrinjar Slavica Turški Vrh 14, 2283 Zavrč
Težak Marijana Turški Vrh 5, 2283 Zavrč
Težak Štefan Turški Vrh 5, 2283 Zavrč
Vuk Borak Mira Hrastovec 24/h, 2283 Zavrč
Zebec Terezija Hrastovec 26/a, 2283 Zavrč

VABILO NA KRVODAJALSKO 
AKCIJO

Obveščam Vas, da bo naslednja redna krvodajalska akci
ja za OO RK Zavrč organizirana v ponedeljek, 4. maja 

2009, na transfuzijskem oddelku Splošne bolnišnice 
Ptuj. Vabim Vas, da se je udeležite v čim večjem številu. 

DARUJMO KRI, REŠUJMO ŽIVLJENJA!

Predsednik OO RK Zavrč 
Stanko Ivančič
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Završki kulturniki in občni zbor
Zbrali smo se kulturniki 
in gostje na občnem zboru 
KUD Maksa Furjana 21. 
3. 2009 v kulturni dvorani.
V kulturi je ta dan najbolj 
znan kot svetovni dan poezi
je in lutk, kar je leta 1999 
določil Unesco, da bi spod
budil branje, prevajanje in 
razmišljanje o poeziji. Lahko 
bi torej prebirali pesmi. Pa 
jih nismo, le petje domačih 
pesmi seje slišalo.
V uvodnem nagovoru je 
predsednica Vida Milunič 
pozdravljala vse prisotne, 
tudi predstavnike drugih 
društev: »Rada bi pozdra
vila tudi koga iz občinske 
uprave, a ni nobenega med 
nami,« se je slišalo. Le s čim 
smo se kulturniki zameri
li občinskim gospodom in 
gospe?«
Skozi vso leto 2008 so 

aktivno delovale tri sekcije: 
ljudske pevke, skupina Trta 
in otroška folklorna skupi
na (v sklopu z OS Zavrč). 
Ljudske pevke so imele 17 
nastopov in veliko ur vaj. 
Nastopile so v domači občini 
na različnih prireditvah in 
tudi v Osluševcih, Zgornji 
Polskavi, Hotinji vasi, Ptuju 
in na Destrniku.
Skupina Trta je imela kar 

32 nastopov, zaradi drugih 
obveznosti so jih veliko tudi

odpovedali. Nastopili so na 
raznih proslavah, srečanjih 
ljudskih pevcev, obletnicah 
skupin, abrahamih ..., v bliž
njih krajih pa tudi v Račah 
in Hotinji vasi, povabilo pa 
imajo tudi z Goričkega ... 
Zal pa sta obe skupini izgu

bili koga od svojih članov. 
Ob koncu minulega leta se 

je od ljudskih pevk poslovila 
Minka Možina, ki je pravza
prav zbrala to skupino in bila 
ves čas njena zvesta sprem
ljevalka, mentorica in tudi 
oblikovalka javnih nastopov 
ljudskih pevk. Pevke so jo 
spoštovale in cenile, rade so 
se srečevale z njo, zato jih je 
smrt gospe Minke močno 
prizadela.
Skupina Trta se je sredi 

februarja poslovila od svoje
ga pevca Janeza Perčiča iz 
Ptuja, ki ga je huda bolezen 
mnogo prezgodaj premagala 
in odtrgala od druženja s 
pevci iz Zavrča.
N a občnem zboru smo se 

z minuto molka spomnili 
obeh preminulih članov.
V letu 2009 pa želijo ljudske 

pevke praznovati 15-letnico 
prepevanja domačih pesmi 
(istočasno bi proslavili 15- 
letnico KUD). Ob tej pri
ložnosti bi povabile pevke v 
goste skupine, pri katerih so 
tudi same gostovale.

Na občnem zboru so tudi zaigrali in zapeli

Uvodni nagovor je imela predsednica KUD Vida Milunič

Sicer pa želimo v KUD sode
lovati na občinskih priredit
vah (ob prazniku občine, na 
martinovanju, materinskem 
dnevu ipd.)
Seveda si kulturniki moč

no želimo, da bi se končno 
našlo dovolj sredstev za opre
mo odra (zavese, reflektorji z 
mešalno mizo ...). Tako bi 
si lahko naši ljudje ogledali 
katero od gledaliških pred
stav sosednjih ljubiteljskih 
gledališč. Morda si želijo 
tudi naši ljudje zaigrati v 
kateri dramski igri, morda 
imamo nadarjene igralce?
Kot članica Sveta območne 

izpostave JSKD Ptuj sem se 
udeležila tudi 3. redne seje v 
Narodnem domu na Ptuju. 
Poleg raznih poročil o delo
vanju društev v okviru JSKD 
Ptuj se mi je zdelo posebej 
zanimivo izbiranje kandi

datov/kandidatk za prosto 
delovno mesto koordinator 
območne izpostave Ptuj. 
Prejšnja koordinatorka ga. 
Nataša Petrovič se je namreč 
ob koncu koledarskega leta 
upokojila. Na razpis se je 
prijavilo kar dvajset kandida
tov. Direktor Javnega sklada 
Republike Slovenije mag. 
Igor Teršar je na osnovi raz
govorov ocenil, da je za to 
delo primernih 7 kandida
tov. Člani Sveta pa smo se 
po več kot enourni razpravi 
odločili za tri osebe: Bože
no Krivec, Ivo Ferlinc in 
Heleno Bezjak. Za katero se 
bo odločil direktor, bomo še 
videli. Seveda se je g. Teršar 
te seje tudi sam udeležil.

Trezika Majcenovič
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Župani in gasilci podpisali anekse k pogodbam
Letos je bil svečani pod

pis aneksov k pogodbam o 
opravljanju javne gasilske 
službe v mestni občini Ptuj v 
prostorih restavracije Gastro, 
kjer so se zbrali župani in 
gasilci iz petih občin. Ptuj
skemu županu dr. Stefanu 
Čelanu so se pri podpisu pri
družili župan občine Hajdi
na Radoslav Simonič, župan 
Markovcev Franc Kekec, 
župan Cirkulan Janez Jurgec 
in podžupan Zavrča Peter 
Vesenjak. V nagovoru so se 

jim pridružili se predsednik 
O CZ Ptuj Matjan Meglič, 
regijski poveljnik Janez Lipo- 
nik in vodja tirada ptujskega 
župana, sicer tudi podpred
sednik GZ Slovenije mag.
Janez Merc.
Letošnji proračun OGZ 
Ptuj pa bo tudi nekoliko več
ji, tudi zaradi lanske ujme in 
zavarovanih gasilskih objek
tov, so poudarili v vodstvu 
območne zveze. Z 916.000 
evri bo za gasilce v OGZ Ptuj 
to tudi eno »najbogatejših« 
let, prav gotovo pa tudi zelo 
delavnih in ustvarjalnih.
»ZA OBČINE JE 
DENAR NAMENJEN 
GASILCEM VELIKA 
NALOŽBA«
Marjan Meglič je ob podpi

su aneksov dejal: »Gasilcem 
ta podpis prav gotovo pome
ni veliko. S strani županov in 
lokalnih skupnosti pa je to 
za nas priznanje, predvsem 
za naše delo, na drugi strani 
pa je to tudi zahvala gasil
cev županom za vsa sredstva, 
ki nam jih namenjajo, za 
vso podporo, ki jo imamo v 
lokalnih skupnostih in OGZ 
skozi celo leto.
V našem primeru se recesija 

še ne pozna in načrtujemo, 
da se bo v letošnjem letu

Podpisniki gasilskih aneksov z župani petih občin in vodstvom Območne gasilske zveze Ptuj.

Za završko gasilsko društvo sta pogodbo podpisala podžupan Peter 
Vesenjak in predsednik PGD Zavrč Anton Bratuša.

zbralo nekaj več sredstev v 
primerjavi z lani, torej bomo 
imeli na razpolago več inve
sticijski sredstev, kar je dober 
podatek. V vseh petih obči
nah bomo skupaj zbrali pre
ko 900.000 evrov.
V ospredju med investici
jami so prav gotovo nabave 
nekaj novih gasilskih vozil; 
v PGD Zavrč, največja inve
sticija je v občini Markovci, 
v PGD Prvenci-Strelci. Inve
sticija, ki je vredna okrog 
195.000 evrov, nabavili pa 
bodo gasilsko vozilo GVC

16/25. Omenil bi še nakup 
vozila za prevoz moštva v

PGD Hajdoše in PGD Pod
vinci. Bomo pa del sred
stev vložili tudi v obnovo 
gasilskih domov, tukaj pa 
bi omenil predvsem obno
vo gasilskega doma na Ptu
ju in pripravo na izgradnjo 
novega gasilsko-vaškega 
doma v Sobetincih, bodo pa 
tudi druga gasilska društva 
vložila nek delež sredstev v 
obnovo in vzdrževanje svojih 
gasilskih domov, kajti s tem 
izboljšujejo svoje delovanje 
in pripravljenost. Skratka, za

(nadaljevanje na strani 16)
Završki poveljnik Branko Skok v pogovoru z Zvonkom Glažarjem, 
poveljnikom OGZ Ptuj.
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IZ NAŠE ŠOLE

Naravoslovni teden
RAKOV ŠKOCJAN 16. 2. 2009-20. 2. 2009

Pred CŠOD Dom Rak v Rakovem Škocjanu, 20. februarja 2009.

Vsi smo nestrpno pričakovali odhod 
v Rakov Škocjan. Izpred šole v Zavrču 
smo odšli nekaj minut čez osmo uro 
zjutraj. Zraven nas so počakali starši 
in razredničarka ter nam dali še zadnja 
navodila. Vsi smo jih bolj ali manj 
preslišali, ker smo že bili nestrpni in 
polni pričakovanj, kaj vse nas še čaka. 
Pot nas je vodila skozi najstarejše mesto 
Ptuj proti avtocesti v bližini Slovenske 
Bistrice. Vozili smo se štiri ure in pol. 
Vožnja sem nam je zdela zelo dolga, a 
hkrati zanimiva. Ko smo končno prišli, 
so nas delavci doma Rak prav prisrčno 
sprejeli. Povedali so nam pravila in 
urnik za cel teden, ki ga smo tudi lahko 
videli na panoju. Ker smo bili izčrpani 
od vožnje, so nas delavci po pogovoru 
pospremili na kosilo. Polni nove ener
gije in pričakovanj smo si za začetek 
ogledali Cerkniško jezero, ki je imelo za 
vsakega izmed nas poseben čar. Jezero 
je znano po tem, da je presihajoče. V 
času našega obiska je bila voda visoka 
in uživali smo ob pogledu nanj. Vodnik 
nam je povedal legendo o tem jezeru 
in nekaj o okoliških hribih, ki smo jih 
tudi sami občudovali. Zvečer smo imeli 
nočni pohod ob polni luni brez svetilk, 
zato so nam srca zelo razbijala in naši 
obrazi so bili bledi kot luna. Pokrajina 
Kras ima zraven Cerkniškega jezera 
še mnogo zanimivosti. Med njimi so 
tudi Zelške jame, ki smo si jih ogledali. 
Skoznje teče bistra voda, da bi jo kar 
najraje s sabo vzeli, ker je tako čista. 
Ker smo imeli srečo, smo lahko videli 
netopirja. V jamah je bilo zelo temno, 
zato smo se kar stiskali drug zraven 
drugega. Hodili smo drug za drugim 
in v rokah držali svetilke. Na urniku 
smo imeli tudi ure orientacije v naravi, 
o kateri nas je učitelj dobro poučil, saj 
smo v petek imeli orientacijski tek, kjer 
smo po skupinah tekmovali. Dobili 
smo kompase in karte in s pomočjo 
njih iskali točke, ki so bile na različnih

mestih. Ker smo bili na Krasu, smo se 
učili tudi o kraških pojavih in oblikah.
V Rakovem Škocjanu raste jelka, ki 
ima premer pet metrov. Preizkusili smo 
se v lokostrelstvu. To je bil za nas pravi 
dogodek, saj smo se vsi prvič srečali 
z lokom. Ker smo bili vsi začetniki, 
smo se najprej naučili teorijo, šele 
potem smo vzeli loke in začeli streljati. 
Čeprav smo streljali prvič, smo dose
gali izjemne rezultate, na katere smo 
bili zelo ponosni. Vsi smo se najbolj 
veselili vožnje s kanuji in dočakali smo 
jo. Polni energije smo veslali po reki 
Rak in tudi v vodi kdaj obtičali, saj 
smo veslali prvič in nismo imeli izku
šenj. Ker smo vsi navdušeni športniki, 
smo tudi plezali ter se po vrvi spuščali 
navzdol. Ko si priplezal do vrha in si se 
razgledal naokoli, je srce močno bilo, 
a ko si se spustil po vrvi navzdol, je bil 
pravi užitek, ki ga ne moreš pozabiti.
V Rakovem Škocjanu rastejo podo
bna drevesa v Halozah, zato jih je bilo 
zanimivo spoznavati. Počutili smo se 
kot nekakšni gozdni detektivi. Vsa ta 
prelepa narava nudi tudi dom rjavim 
medvedom.

Na našo žalost jih nismo videli, čeprav 
smo si jih močno želeli. Našo željo 
pa so zadovoljile medvedove stopinje, 
ki so bile v novo zapadlem snegu še 
posebej vidne. Ker nam to ni dalo 
miru, smo sledili stopinjam, ki so nas 
vodile mimo dreves, na katerih so tudi 
pustili sledi. Večere smo preživljali zelo 
zabavno v jedilnici doma Rak. Imeli 
smo socialne igre, ob katerih smo se od 
srca nasmejali in tudi sodelovali, seveda 
pa ni šlo brez glasbe in plesa, zato smo 
si priredili disko. Dnevi so tako hitro 
bežali, da se tega sploh nismo zavedali. 
Prišel je čas slovesa, vrnitve. Domov 
smo se vrnili polni novih izkušenj, 
znanja in lepih trenutkov, ki nam bodo 
za vedno ostali v spominu.

Valentina Križnjak, 7. B, 2008/2009 
OŠ Cirkulane-Zavrč 

Foto: Samo Udrih



Stran 12 April - mali traven 2009

Naravoslovni teden v Rakovem Škocjanu
Hmm ... Rakov Škocjan, čudovita 

pokrajina, obdana s samimi gozdovi. 
»Le kam se peljemo po avtocesti tako 
daleč?« smo se spraševali tistega pone
deljkovega jutra. Ko smo prispeli v 
Rakov Škocjan, nas je prevzela lepota 
in čistoča narave. Takoj smo vedeli, 
da bo to ena izmed nepozabnih dogo
divščin. V domu so nas sprejeli z lepo 
dobrodošlico in nam dali vedeti, da so 
nas veseli.
Že takoj prvi dan smo šli dogodivšči
nam naproti. Šli smo si ogledat Cerkni
ško jezero in tamkajšnji mentor nam je 
povedal legendo o nastanku te naravne 
znamenitosti in druge zanimivosti o 
reki Rak. Na panoju v domu je bil 
izobešen list, na katerem smo si sproti 
pogledali, kaj bomo počeli čez dan. »Pa 
poglejmo,« smo rekli in naleteli na Zel- 
ške jame. Le kaj bi bilo tam? Udornice, 
jame, votline, medvedi, netopirji, pajki, 
zmaji ... smo si mislili.
Ob ogledu kapnikov, zanimivostih in 

pripovedovanju mentorice smo spo
znali, da smo se pri nekaj stvareh 
ušteli. Zelške jame so bile nepozabno 
doživetje. Ob ogledu največje udorni
ce z imenom Koliševka smo si začeli 
predstavljati, kakšno moč ima narava. 
Končno smo dočakali lokostrelstvo. 
Čeprav nas je v senci malo zazeblo, je

Završki osnovnošolci na naravoslovnem tednu

bilo zelo zabavno. Zbirali smo točke in 
tisti, ki jih je imel največ, je dobil prvo 
nagrado. Dobila jo je sošolka Katarina. 
Sledilo je plezanje - preplezali smo 

naravno steno in se potem po škrip
cu spustili nazaj na trdna tla. Juhu, 
popoldan pa vožnja s kanuji. Bilo je 
fantastično. Kar nismo mogli odnehati 
drseti po vodi in kričati, ko nas kanu 
»ni ubogal«. Čeprav so bili rešilni jopiči 
malo smešni, smo jih z veseljem oble
kli. Ta dan smo se res nasmejali. 
Napočil je zadnji dan z zanimivim 

orientacijskim tekom, v katerem smo

Rakovem Škocjanu

postali pravi detektivi. Bilo je kul. 
Vendar smo pri detektivu ugotovili, da 
nismo ravno najboljši detektivi. Tudi 
sobe smo ocenjevali in deklice iz Zavrča 
in iz Cirkulan smo dobile priznanja za 
najbolj urejeni sobi. Te šole v naravi ne 
bom nikoli pozabila, saj je bilo prelepo. 
Tudi mentorji v domu in naši sprem
ljevalci so bili krasni. Geslo Rakovega 
Škocjana ja »V naravo z glavo«.

Veronika Domjan, 7. b 2008/2009 
OŠ Cirkulane-Zavrč
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občine je denar, namenjen gasilcem, 
velika naložba.«
Ptujski župan Stefan Čelan je ob pod
pisu poudaril, da se je vredno posvetiti 
gasilcem, ki znajo z malo denarja nare
diti veliko in s katerimi ima ves čas 
pristen odnos. Podžupan občine Zavrč

Peter Vesenjak pa je dejal, da občina z 
veseljem pomaga domačim gasilcem, 
saj so v gasilskih enotah sami delavni 
ljudje, kar jih še posebej veseli. Letos 
bo občina PGD Zavrč pomagal tudi 
pri nakupu novega vozila, je povedal 
Vesenjak ter izrazil upanje, da se bo v

prihodnje tudi na tem področju kaj 
spremenilo, saj bi gasilci za svoje delo 
in požrtvovalnost morali imeti višjo 
ceno in pomembnejšo vlogo v državi.

Besedilo in foto: TM

V PGD Zavrč pred velikimi načrti
Minulo leto je bilo za PGD 
Zavrč prav gotovo leto preiz
kušnje, saj so se morali tako 
kot vsa društva na območju 
OGZ Ptuj in na širšem Ptuj
skem spopasti s posledicami 
neurja in toče. V najhujših 
dneh so pomagali mnogim 
občanom, izkazali pa so se 
tudi pri gašenju požarov, 
lani so zabeleži tri, ves čas 
pa so v društvu skrbeli za 
napredek, izobraževanje in 
tudi za podmladek. Tudi o 
tem, predvsem pa o uspešno 
opravljenih nalogah in načr
tih, so završki gasilci in gasil
ke spregovorili na rednem 
občnem zboru 7. marca.
Na občnem zboru so poleg 

završke županje Marte Bosilj 
in občinskega svetnika Jan
ka Lorbeka gostili še pred
sednika OGZ Ptuj Marjana 
Megliča, ki se mu je pri
družil še Janko Smigoc, ob 
predstavnikih mnogih okoli
ških in prijateljskih gasilskih

društvih pa velja še omeniti 
letos zelo številčno gasilsko 
delegacijo iz Obergralle in 
iz sosednje Hrvaške gasilce 
DVD Lovrečan-Dubrava.
Da je za završkimi gasilci 

zelo delavno in tudi uspešno 
leto 2008, je v svojem poro
čilu med drugim omenil 
predsednik društva Anton 
Bratuša, med dogodki lan
skega leta pa omenil tudi 
gasilski kongres v Krškem, 
dan gasilca OGZ Ptuj, 
občinski praznik v Zavrču 
in tudi mednarodno gasilsko 
vajo v mesecu varstva pred 
požari, v kateri so tudi letos 
sodelovali z DVD Lovrečan- 
Dubrava. Skozi celo leto 
so gasilci vzorno skrbeli za 
gasilski dom, opravili so tudi 
manjša vzdrževalna dela, ob 
koncu leta pa so se družili 
še z najmlajšimi gasilci, na 
katere so v društvu še pose
bej ponosni.
Poveljnik Branko Skok je

Podžupanja Marta Bosilj je poudarila, da so završki gasilci vedno pri
pravljeni pomagati in priskočiti na pomoč, tudi pri delovnih akcijah.

Dobitniki letošnjih priznanj OGZ Ptuj, Ivan Bosilj, Sonja Forštnarič in 
Uroš Kokot skupaj s predsednikom OGZ Ptuj Marjanom Megličem 
ter predsednikom in poveljnikom domačega društva.

Poveljnik avstrijskih gasilcev Rupert Hammer je bil sprejet v častno 
članstvo PGD Zavrč.

med drugim povedal, da so 
v lanskem letu opravili vse 
naloge, ki so si jih zadali v 
plan. V poročilu pa je Skok 
zelo podrobno opisal inter
vencije, ki so jih izvedli ob 
lanskem neurju, ki je tudi 
v završki občini 25. junija 
povzročilo veliko škode. V 
avgustu so se spet odzvali 
klicu na pomoč in po hudem 
neurju na Ptuju in v oko
lici občanom priskočili na

pomoč pri prekrivanju streh. 
Operativne vaje, ki so jih 
izvajali skozi celo leto, pa je 
Skok ocenil za zadovoljive, 
morda nekoliko slabše obis
kane, kar pa želijo v letoš
njem letu izboljšati. Tudi na 
izobraževanje niso pozabili, 
saj so izšolali tri gasilce in tri 
specialiste radijskih zvez. 
Završki gasilci bodo širili 

dom
V GD Zavrč imajo tudi v
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letu 2009 velike načrte, saj želijo, potem 
ko naj bi se iz sedanje stavbe gasilskega 
doma preselila pošta, izvesti obnovitve
na dela in dom razširiti. Bratuša pravi, 
da bi tako pridobili garaže, pisarne in 
garderobe, saj je prav v teh prostorih 
zdaj največja gneča. V letošnjem letu 
bodo vlagali tudi v gasilsko tehniko, v 
ospredju bo nakup novega gasilskega 
vozila za prevoz moštva, za katero so že 
dobili vso podporo pri županu Miranu

Vuku in občinskemu svetu, kar je za 
gasilce izrednega pomena, opraviti pa 
želijo tudi vsa sprotna dela v društvu, 
predvsem pa želijo na izobraževanja 
poslati čim več članov. Veselijo se tudi 
dela z gasilskim podmladkom. Završki 
gasilci se bodo že po tradiciji dobili ob 
postavljanju majskega drevesa, v maju, 
na florjanovo nedeljo pa bo domači 
farni župnik Jože Pasičnjek pri Janžu 
daroval še praznično mašo.

Na občnem zboru so gasilci potrdili 
še nov status, podelili pa so tudi pri
znanja.
Prejeli so jih: Uroš Kokot za 20 let 

dela v gasilski organizaciji, Ivan Bosilj 
in Sonja Forštnarič pa sta prejela pri
znanje OGZ Ptuj. Ruperta Hammerja, 
poveljnika iz Obergralle, pa so sprejeli 
v častno članstvo PGD Zavrč.

TM
Foto: Milan Forštnarič

Delo gospodinj v prvih mesecih leta 2009
Prvič v letošnjem letu smo se gospodi
nje srečale na drugem koncu Haloz, pri 
naši nekdanji vaščanki Darinki Kodrič 
v Kočicah. Tam smo se dogovorile o 
vsem potrebnem za naš občni zbor. 
Ob prigrizku, dobri haloški kapljici in 
zvokih harmonike njenega sina Danija 
smo se imele zelo lepo! Ne boste verjeli, 
tudi zaplesale smo in tako je čas kar 
prehitro minil in morale smo se poslovi
ti. Z lepimi občutki smo se tako pozno v 
noč vrnile na svoje domove.
17. 1. 2009 smo v Društvu gospodinj 

občine Zavrč izvedle naš četrti občni 
zbor. Pregledale smo dosedanje delo 
in plan dela za to leto. Ugotovile smo, 
da smo bile zelo aktivne, da smo vsem 
drugim društvom priskočile na pomoč, 
ko so nas za to prosili, izvedle smo več 
projektov ... Ugotavljamo, da se bomo 
tudi v bodoče morala društva še bolj 
povezovati, če bomo hoteli izpeljati 
kakšne večje projekte.
Za prisotnost na našem občnem zboru 

se prav posebej zahvaljujemo podžupa
nji gospe Marti Bosilj, predsednici KD 
gospe Vidi Milunič, predstavnici GD 
gospe Sonji Forštnarič, predsednici PD 
gospe Danici Vajda ter predstavnicam 
okoliških in tudi malo bolj oddaljenih 
občin, ki so nas prišle bodrit in nam 
vlivat volje za bodoče delo. Prav poseb
na zahvala velja gospe Kristini Forst- 
narič za vodenje naših financ in seveda 
naši predsednici gospe Jelki Belšak, ki 
vloži ogromno truda in časa, da naše 
društvo tako funkcionira, bivala pa 
seveda tudi vsem članicam, ki se trudijo

in prihajajo na naša srečanja in so zelo 
potrpežljive in pridne, saj vedno znova 
presenečajo s svojimi mojstrovinami. 
Občni zbor, kot se to spodobi, smo 

zaključile s prijetnim druženjem in 
seveda tudi plesale smo, kar pozno v 
noč! Skratka, bilo je lepo!
V mesecu marcu smo imele predviden 
tečaj o zakuhah, ki pa ga zaradi lepega 
vremena, bolezni in še nekaterih dru
gih dejavnikov nismo mogle izpeljati, 
vendar smo si obljubile, da ga vsekakor 
enkrat moramo.
Proti koncu meseca marca ali v začetku 

aprila pa organiziramo predavanje o 
stresu, ki je zadnje čase vse bolj priso
ten v našem življenju. Vsekakor bomo 
slišale ničkoliko nasvetov in dejstev, 
kako živeti, da se bomo znali tej nad
logi sodobnega časa čim bolj ogniti in

omiliti posledice na naše zdravje. 
Neverjetno hitro se bliža velikonočni 

čas, ko bomo gospodinje iz Zavrča pri
pravile velikonočno razstavo. Potrebno 
bo spet ogromno energije in dobre 
volje za izpeljavo te zastavljene naloge.

Marija Kokot, 
članica Društva gospodinj Zavrč

Vse občane in seveda tudi druge lju
bitelje velikonočnih dobrot in vsega, 
kar spada zraven, zato prav prisrčno 
povabimo na ogled te razstave, ki bo 
v Slomškovem domu 19. 4. 2009-

Praznik Kristusovega vstajenja 
je začetek novega življenja.
Na veliko noč ga vsi slavimo, 

ko s potico, s šunko se mastimo.
Naj vam velika noč prinese mir, 
z njim pa obilja in veselja vir!

2>03£=/? 2S£sV
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3. januarja letos sta Marija 
in Stanislav Strajnšak praz
novala častitljivo obletnico 
skupnega življenja - zlato 
poroko. Zlati poročni dan 
sta proslavila v krogu svoje 
družine, sorodnikov in pri
jateljev.
Zlatoporočenec Stanislav 

se je kot prvorojenec rodil 
18. aprila 1931 in je svojo 
otroštvo preživljal z dvema 
sestrama in dvema bratoma 
v Turškem Vrhu. 
Zlatoporočenka Marija, 
rojena Liber, se je rodila kot 
drugi otrok 13. junija 1938. 
otroška leta je preživljala 
skupaj z dvema sestrama 
prav tako v Turškem Vrhu. 
Odrasla je v pridno in delo
vno dekle.
Ko sta se Marija in Stanislav 

spoznala, je med njima pre
skočilo obilo ljubečih iskric 
in pred 50 leti, natančno 
28. decembra 1958, sta se 
poročila, si pred matičarjem 
in bogom obljubila zvestobo

Zlata poroka zakoncev Strajnsak
in ljubezen! Po poroki sta 
se preselila v Maribor, kjer 
sta trdo delala, da sta imela 
streho nad glavo. Marija se 
je leta 1963 zaposlila v tek
stilni tovarni MTT Maribor, 
kjer je pričakala upokojitev 
leta 1983. Stanislav se je s 
17 leti zaposlil na Cestnem 
podjetju Ptuj, leta 1957 pa 
kot 26-letni fant v podjetju 
Hidromontaža Maribor, kjer 
je delal do upokojitve leta 
1987.
V zakonu se jima je rodil sin 
Stanko. Na njuno veselje si je 
sin Stanko ustvaril družino z 
Andrejo Frajzman, v zakonu 
pa se jima je rodila vnukinja 
Tjaša. Zlatoporočenca sta še 
posebej ponosna na svojo 
vnukinjo, ki jima krajša dni. 
Čeprav so leta, trdo delo 

in trpljenje na obeh pustili 
sledi, pa še vedno svoj čas 
posvečata delu na vrtu, polju 
in vinogradu in se razdajata 
svoji družini, znancem in 
prijateljem.

Sedaj ko sta v knjigi življenja srečo, zdravjem in veseljem, 
obrnila novi list, jima iz srca Uredniški odbor
želimo, naj bo ta list popisan s Dober Den

Tudi DU Zavrč v projektu Starejši za starejše
Zveza društev upokojencev Slovenije 

je pričela uresničevati projekt Za višjo 
kakovost življenja doma oz. skrajšano 
Starejši za starejše že pred petimi leti. V 
Sloveniji je pristopilo k temu projektu 
že okrog 160 društev upokojencev. V 
lanskem letu je pristopilo tudi naše 
društvo.
Večina starejših želi svojo jesen življe
nja preživeti v svojem domačem okolju 
- prostovoljci, ki so povezani preko 
koordinatorja kot osrednjega akterja v 
projektu, naj bi jim pomagali uresničiti 
to željo.
Projekt je namenjen vsem občankam 

in občanom, ki so stari 69 let in več— ne 
glede, ali so člani društva upokojencev 
ali ne. S prvim obiskom in izpolnitvi

jo ankete zberemo osnovne potrebne 
podatke, nato za nudenje potrebne 
pomoči posameznikom vključujemo 
nevladne organizacije (Rdeči križ, Kari
tas, druga društva) in javne službe 
(Center za socialno delo, Center za 
nudenje pomoči na domu, Patronažno 
službo) in še koga, v katere pristojnosti 
je nudenje posamezne vrste pomoči. 
Hkrati preverimo, če so se določene 
službe odzvale in nudile pomoč. Posa
meznikom tudi svetujemo o njihovih 
določenih pravicah in kje jih lahko 
uresničijo.
Za osamljene, vendar še aktivne in 

mobilne, želimo v društvu ustanoviti 
interesne skupine, ki bi se sestajale 
ob dogovorjenem času ter udejanjale

svoje interese. Dom društva namreč to 
omogoča.
Projekt v društvu vodi koordinatorica, 

ki je tudi član Pokrajinskega koordina
cijskega odbora, povezuje pa se tudi v 
Zvezo društev upokojencev Slovenije, 
tako je zagotovljena povezava delovanja 
na vseh nivojih in v obe smeri.
Dragi starejši občanke in občani, sprej

mite naše prostovoljce, vključite se v 
projekt.

Veselimo se sodelovanja z vami!

Vida Milunič, 
koordinatorica
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Planinsko društvo Haloze v prvih mesecih
Planinci Planinskega društva Haloze smo imeli 24. januar- Marjan Jelen. Upravni odbor je na občnem zboru podal 

ja 12. občni zbor, na katerem smo podali poročila o svojem predloge pohodov, plan dela in predlog finančnega plana za 
delu in sprejeli nekatere sklepe. Za vodjo mladinskega odseka leto 2009, ki so jih člani soglasno sprejeli. Prav tako pa so 
je bila imenovana Urška Koren, za odsek markecistov pa potrdili tudi članarino, ki jo je s sklepom določil UO PZS.

Predlog pohodov za leto 2009

Mesec Datum Kraj pohoda Vodja Organizator

April 27. 4. 2009 Pot med vinogradi II. Ivan Pernek Ivan Božičko 041-638-652
Maj 1. 5. 2009 Pohod po Halozah Janez Cafuta Ivan Pernek 041-573-305

16. 5. 2009 Kolesarski krog po Občini Videm Mag. Ivan Božičko Peter Prelog 031-747-654

30. 5. 2009 Pohod po HPP Franc Vajda PD Ptuj
Junij 6. 6. 2009 Okrešelj Logarska dolina Najeti vodnik Janez Cafuta 041-723-842

13. 6. 2009 Videm-Dravci, Občin, p raz. O. V. Marjan Jelen Janez Cafuta 041-723-842
Julij 4. 7. 2009 Peca Najeti vodnik Mag. Ivan Božičko
Avgust 1. 8. 2009 Pohod ob polni luni Obč.Zavrč Jožica Bratuša Franc Vajda 030-382-502

2. 8. 2009 Romanje na Donačko goro Slavko Stermšek Župnija Rogatec
7. in 8. 8. 2009 Triglav Najeti vodnik Jožica Bratuša 041-490-686

September 12. 9. 2009 Sreč.planin.MDO Podravje Janez Cafuta MDO Podravje, Marjan Jelen
26. 9. 2009 Druž.poh.Leskovec Friderik Bračič Ivan Pernek

Oktober 10. 10. 2009 Pot med vinogradi III. Ivan Pernek Marjan Jelen 041-964-871
November 21. 11. 2009 Na Avguštin Marjan Jelen Friderik Bračič
December 19. 12. 2009 Mustrova pot Obč.Cirkulane Jožica Bratuša PD Ptuj

Program dela PD 
Haloze za leto 2009
Usposabljanj e-izobraževa- 

nje
Vedno je potrebno skrbeti 

za izobraževanje naših čla
nov planincev in informira
nje članov glede navodil, ki 
prihajajo iz PZS in MDO 
Podravje. V letu 2009 smo 
naročili revijo Planinski vest
nik, ki bo na razpolago v

naših novih društvenih pros
torih na Vidmu.
Za usposabljanje za naziv 

markecist smo prijavili dva 
naša člana, Marjana Jelena in 
Urško Koren.
Markiranje
Skupaj s PD Ptuj bomo 

opravili markiranje določe
nih haloških poti že v mesecu 
februarju. Pripravljen imamo 
izdelan program poti, označ-

Janez Cafuta, predsednik PD Haloze, je bil zadovoljen z lanskim 
poročilom.

15

Zavrča n ki Jožica in Danica sta na občnem zboru »pobrali« članarino.

be in smerne table. 
Kolesarstvo
Znotraj našega društva ima
mo ustanovljeno kolesarsko 
sekcijo. Vanjo želimo vklju
čiti naše starejše občane, 
osnovnošolske otroke, mla
dino po občinah.
Čistilna akcija 
Vsako leto izvedemo v spo
mladanskem času čistilno 
akcijo in očistimo naše pre
lepe kraje.

Planinci in pohodniki smo 
zadolženi, da aktiviramo 
tudi ostale krajane, društva, 
da se priključijo.
Vincekov pohod 
Od letošnjih planiranih 

pohodov smo 25. januarja 
vodili Vincekov pohod Dru
štva vinogradnikov in sadjar
jev Haloze v sodelovanju z 
društvi iz Zavrča. Zbrali smo 
se v zelo velikem številu od 
blizu in daleč pred Gasilskim

5siDS£=/? £>£=y
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domom Zavrč, kjer so nas 
sprejeli vedno požrtvovalni 
člani prostovoljnega gasilske
ga društva. Razveselili so nas 
z jutranjo kavico in toplimi 
napitki. Vodja odseka PD 
Zavrč Danica Vajda nam je 
zaželela dobro počutje in pri
jetno hojo in krenili smo 
navkreber do kmetije Koto- 
lenkovih. Pri Kotolenkovih 
smo imeli tako rekoč stro
kovno ekskurzijo po čudoviti 
vinski kleti, kjer ne manjka 
urejenosti in dobre vinske 
kapljice. Ob 11. uri smo se 
dobili pri Pungračičevih v

Drenovcu, kjer je strokovno 
predstavil rez vinske trte g. 
Roman Stabuc iz KGZ Mari
bor, blagoslovil pa farni žup
nik g. Jože Pasičnjek. Vmes 
so zadoneli glasovi pevcev 
KUD Zavrč, skupine Trta in 
ljudskih pevk iz KUD Zavrč. 
Ob koncu so nam postregli 
hrano in pijačo in tako smo 
veselo zaključili to tradicio
nalno vincekovo nedeljo.
Pohod po Poti med 
vinogradi
Izvedli smo ga 7. marca v 

smeri Soviče—Repišče—Okič— 
Varnica. Ogledovali smo si

Po Halozah na vincekovo nedeljo, ko je bila tradicionalna Vincekova 
rez pri Pungračičevih v Drenovcu. Foto: www.halo.si

STATUS CENA MARKOCE V EUR
A-član 50,00
B-član 20,00
S+Š-član 15,00
P+O-član 5,00
Simpatizer 5,00

etnografske in naravne zna
menitosti tega dela Haloz. 
Tradicionalni VELIKO
NOČNI POHOD po občini 
Zavrč bo na belo nedeljo, 19. 
4. 2009, ob 10. uri izpred 
Bara Martina Težaka v Tur
škem Vrhu. Pot bo krožna in 
vračali se bomo na izhodišče.

Lepo vabljeni!
Vsem občankam in občanom 

občine Zavrč želimo blago
slovljene velikonočne praznike 
in obilu notranjega miru!

Jožica Bratuša 
PD Haloze, odsek Zavrč

Planinci so se letos že podali na Pot med vinogradi

15 let strojnega krožka Posestnik s Ptuja
V soboto, 14. marca 2009, so člani 

strojnega krožka Posestnik delovno pro
slavili svojih 15 let dela in obstoja. 
Ozrli so se v preteklost, v sedanjosti ugo
tovili, kje so pristali, ter za prihodnost 
soglasno sprejeli kar nekaj načrtov. Po 
uvodnih formalnostih tega letnega zbo
ra članov, po predstavljenih in sprejetih 
poročilih so se spomnili svojih skromnih 
začetkov pred 15 leti po vzoru tedanjih 
dobro organiziranih in fmkcionalnih 
strojnih krožkov v Avstriji. Sčasoma je 
število članov naraščalo vse do današ
njih 150 članov iz celotne ptujske upra
vne enote in celo širše.
V preteklosti so namenjali vedno več 
pozornosti zakonodaji, varnemu delu s

Anton Zemljak ostaja predsednik SK 
Posestnik

kmetijsko mehanizacijo, izobraževanju 
svojih članov, sodelovanju na različnih 
prireditvah, nabavi varne delovne oble
ke in zaščitnih sredstev ... Radi so se in 
se še intenzivno udeležujejo strokovnih

predavanj, ekskurzij in demonstracij, pri 
čemer jim je v veselje, da v svojih vrstah 
pristaja tudi vedno več mladih članov, 
bodočih nosilcev kmetijskih gospodar
stev. Predsednik Anton Zemljak se je 
ob tej priložnosti prisrčno zahvalil za 
trud in požrtvovalnost vsem članom 
krožka, izpostavil pa je tudi dobro 
in zgledno sodelovanje s sosednjimi 
krožki, z Zvezo strojnih krožkov Slove
nije, zunanjimi partnerji in ne nazadnje 
s KGZS, zavodom Ptuj, Kmetijsko 
svetovalno službo, kjer krožek preko 
tajnice krožka Darje Artenjak dobiva 
koristne napotke, svetovalno pomoč 
in logistično podporo v obilici admi
nistrativnih postopkov, organizaciji,
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Na občnem zboru so se spomnili začetkov delovanja pred 15 leti, predstavili pa so tudi načr
te in cilje za prihodnost.

izvedbi projektov, dogodkov in ostalih 
dejavnosti. V bodoče želijo pomembno 
prispevati k še boljšemu sodelovanju s 
sorodnimi društvi (Govedorejsko dru
štvo, Združenje rejcev prašičev, Bioteh
niška šola, društva podeželske mladine 
...), saj verjamejo, da je v slogi največja 
moč. To bodo tudi zares potrebovali, 
saj med najpomembnejše projekte v 
letu 2009 gotovo spada udeležba na 56. 
svetovnem prvenstvu v oranju, ki bo 4. 
in 5. septembra v Moravskih Toplicah. 
Obenem želijo za svoje stranke najprej 
korektno pripraviti cenik strojnih sto
ritev, vršiti kakovostne strojne usluge 
po konkurenčnih cenah, organizirati 
izobraževanje za izvedbo izrednih pre
vozov v kmetijstvu ter za uporabnike 
FFS, sodelovati na kmetijskem sejmu 
v Gornji Radgoni in v Komendi, še 
naprej sodelovati z Biotehniško šolo 
Ptuj (testiranje in servisiranje škropilnih 
naprav), zagnati posodobljeno spletno 
stran Strojnih krožkov na državnem 
nivoju ... Z zunanjimi poslovnimi 
partnerji želijo še naprej svojim članom 
dobavljati tako varno delovno obleko 
kot tudi nadomestne dele za kmetijsko 
mehanizacijo. V mesecu juniju načrtu
jejo strokovno ekskurzijo v Romunijo, 
z namenom videti, kaj počne vzhod
noevropsko, balkansko kmetijstvo. V 
jesenskem času pa se že ozirajo za 
novim sejmom kmetijske mehanizacije 
in tehnike, vabljivo se zdi tudi vabilo

na ogled tekmovanja Tractor pulling, 
ki bo julija v Žalcu. Sprejeli so višino 
članarine za leto 2009, ki znaša 20 
EUR, hkrati pa pozivajo vse člane, ki 
se občnega zbora niso udeležili, da jo 
čim prej poravnajo. Ker se bliža nova 
setvena sezona, so opozorili še na nuj
nost pravočasne preureditve podtlačnih 
(vakuumskih) sejalnic za koruzo za 
potrebe setve, z dovoljenimi kemičnimi 
pripravki tretiranega semena koruze.
Zbrane na slovesnosti so pozdravili še 

Milan Tacinger, predsednik govedo
rejskega društva Ptuj, Milan Strmšek, 
predsednik izpostave območne enote

Ptuj pri KGZS in predsednik SK Drav
sko polje, Anton Medved, predstavnik 
sindikata kmetov, podružnice Ptuj, Vili 
Grubelnik z zveze strojnih krožkov, 
Matjaž Kekec, Agronabava Bukovci, 
ter Ivan Brodnjak, vodja kmetijske 
svetovalne službe na Ptuju.
Strojnemu krožku Posestnik lahko na 

koncu le še zaželimo veliko uspeha in 
varnosti pri nadaljnjem delu.

Besedilo in foto: 
Jože Murko, KGZS, Zavod Ptuj, 

Kmetijska svetovalna služba

Konjeniški klub Bori je na 
dan svetega Stefana organizi
ral že tradicionalni blagoslov 
konj pri cerkvi sv. Miklavža 
v Zavrču, ki se ga je udeleži
lo 15 konjenikov in 5 vpreg, 
kar je za nase razmere zelo 
dobra udeležba, saj smo bolj 
majhno društvo.
Večina udeležencev je bila 
naših članov, imeli pa smo 
obiskovalce tudi iz sosednjih 
občin Dornava in Gorišnica 
ter celo iz sosednje Hrvaške. 
Po obredu blagoslova konj, 
ki ga je opravil završki žup

Blagoslov konj v Zavrču
nik Jožef Pasičnjek, smo se 
v strnjeni koloni odpravili 
do gostilne Veselič na Tur
škem Vrhu, kjer smo imeli 
odlično kosilo in družabno 
srečanje, ki se je zavleklo 
v pozne popoldanske ure. 
Izvedba pa ne bi bila mogoča 
brez gospoda župnika Jožefa 
Pasičnjeka ter župana občine 
Zavrč Mirana Vuka, zato se 
obema iskreno zahvaljuje
mo. Lep konjeniški pozdrav 
in nasvidenje drugo leto v 
Halozah!

KK BORL
V konjeniškem klubu Bori so prepričani, da bo blagoslov konj postal 
tradicionalen ...
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Spoštovane občanke in 
občani!

Pomladni čas je čas prebujajoče se narave. To je tudi čas 
pred veliko nočjo. Postni čas. Čas osebne inventure, ko 

se lahko globoko zazremo vase in okrog sebe. Čas velike
ga pričakovanja in upanja. Bliža se Gospodovo vstajenje.

Velika noč. Največji krščanski praznik 
OO SDS Zavre vam ob prihajajočih prazničnih dnevih 
želi vesele, doživete in blagoslovljene velikonočne praz
nike. Želimo vam veliko osebnega zadovoljstva, med

sebojnega spoštovanja, urejenih medsebojnih odnosov in 
notranjega miru.

Predsednik OO SDS Zavrč 
Dušan Rojko

Liberalna demokra
cija Slovenije

Občinski odbor LDS Zavrč
Vam, drage bralke in spoštovani bralci našega in vašega 

lokalnega časopisa Dober den, želimo polno miru in vese
lja ter razigrane pomladne radosti in medsebojne ljubezni 
ob bližnjem velikonočnem prazniku, ko se boste zopet ob 
jutranji velikonočni svečano in spominsko pogrnjeni mizi 
srečali kot radostne družinske skupnosti. Torej, polno 
zdravja in miru v tem pomladnem času, ob veliki noči, 
vsem vam iz občine Cestica in Donja Voča iz Republike 
Hrvaške. Vse lepo in dobro, predvsem pa miru vsem 
ljudem po svetu ob veliki noči želi

OO LDS Zavrč 
Predsednik: Peter Vesenjak

H Si
Nova Slovenija
Krščanska IJuUska stranka

Zmaga življenja, ki jo na veliko noč praznujemo kristjani, 
naj nas navdaja z novim upanjem, veseljem in optimiz
mom. Drage občanke in občani, blagoslovljene praznike, 
veliko veselja do življenja, ki ga simbolizira ta čas, ter moči 
in poguma, da bomo skupaj pripeljali krščansko ljudsko 
stranko Nova Slovenija spet v slovenski politični prostor, 
ki ji pripada, v parlament. Vse dobro vam želi občinski 
odbor N.Si Zavrč.

Predsednik Franc Težak

m OO SLS ZAVRČ
Slovenska ljudska stranka

Spoštovani!
Prazniki so dnevi v letu, ki nas nagovorijo s posebnim 

sporočilom. Velikonočni čas nas nagovarja, da se veselimo 
življenja, ga sprejemamo in dajemo napolnjenega z iskre

nostjo in ljubeznijo.
Verujmo in utrjujmo verovanje v dobroto, ki naj se nikoli 

ne neha.
Vse dobro, modre odločitve in obilo veselja do življenja, 

ki ga simbolizira ta praznični čas, vam želi Občinski odbor 
SLS Zavrč.

Predsednik: Janko Lorbek

Iz župnijske kronike - leto 1923
15. avgusta je bil zopet 

tabor mladinskih organizacij 
pri Devici Mariji, ki so se ga 
udeležili tudi Hrvati. Glavni 
govornik je bil dr. Jeraj, pro
fesor v Mariboru.
Ob vednem češčenju je 

vodil tridnevnico p. Josip 
Lapuh iz Celja, ki je s svojo 
znano strogostjo na podlagi 
lepih, pretresljivih zgledov 
odvračal zlasti mladino od 
grešnega življenja in napelje
val k čednostnemu življenju. 
S pomočjo domačih duhov
nikov so imeli vsi župljani 
priliko opraviti sveto spoved, 
kakor se jim za to da vsako 
leto v adventu in postnem 
času na razpolago tuj spo
vednik.
Na inicijativo g. dekana so 

vsi dekanijski dušni pastir
ji pristopili k Lavantinski 
skupščini duhovnikov - tret- 
jerednikov.
Neko izvanrednost ima 

beležiti to leto. 17. septem
bra namreč je prišel presvetli 
g. škof dr. Karlin na obisk 
v kanoniške gorice. Iz Ptu
ja je Presvetlega pripeljal 
s svojim vozom g. dekan 
že proti noči v Zavrč, kjer 
je prenočil, drugo jutro pa 
maševal. Ministriral mu je

domači kaplan Konrad Jarh, 
za kar je dobil v spomin 
lepo fotografijo Presvetlega 
in svetinjico blagoslovljeno 
od samega papeža Pija XI. 
Presvetli se je podal v sprem
stvu g. stolnega dekana dr. 
Ivana Tomažiča, domačega 
dekana in kaplana h kanoni- 
škim goricam, kjer mu je g. 
stolni dekan pripravil v ime
nu celega kapitelj na obed. 
Se isti dan se je odpeljal od 
kanoniških goric na ormo
ško postajo.
24. 9. je g. stolni prošt dr. 

Martin Matek ob asistenci g. 
stolnega dekana R. Janežiča 
in domačega g. dekana ter 
drugih duhovnikov blago
slovil novi zvon za kapitelj
sko kapelo v Lovrečanu na 
Hrvaškem. Zvon tehta 54 
kg. Nabavil se je tudi novi 
zvon (uglašen na ton a) za 
podružno cerkev sv. Janeza. 
Nabirala sta prispevke Belšak 
Ivan in Franc Stumberger iz 
Gorenjskega Vrha. Na Štefa
novo je blagoslovil g. dekan 
ob številni udeležbi ljudstva 
novi zvon, ki tehta 56 kg 
ter stane 22 000 kron. S slo
vesno sv. mašo se je končala 
slovesnost.

Jože Pasičnjek
bOSS^R b£JV
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Metulji iz vrtca smo poleteli na pustno povorko
Pomlad smo pomagali skupaj z drugimi maskami in šegami privabiti tudi metulji iz vrtca. Komisija, ki je ocenjevala maske, 

nam je dodelila tretjo nagrado.
Otroci in vzgojiteljice vrtca 

Foto: Laura
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Spoštovane župljanke in zupljani nase župnije
Počasi se izteka letošnji postni čas. 

Pred nami je praznovanje našega naj
večjega praznika. Velika noč je praznik, 
ki oznanja zmago življenja nad smrtjo, 
zmago dobrega nad zlim. Ko se v tem 
letu tolikokrat srečujemo na našem far
nem pokopališču in se poslavljamo od 
naših dragih rajnih, mislim, da je še na 
poseben način potrebna beseda tolažbe 
in spodbude.
Nikjer ni človek tako nemočen kakor 

ob smrti. Bog je človeku dal en veliki 
dar — namreč zmožnost posredovati 
novo življenje — in ga s tem pritegnil 
v svoj načrt stvarjenja. Človek posta
ne božji sodelavec pri ustvarjanju in 
oblikovanju sveta, v katerem živi. Če 
je Bog človeku zaupal tako velik dar 
(podariti življenje), kako da mu ni dal 
tudi daru življenje ohranjati v neskonč
nost, da potemtakem človek ne bi 
okusil bridkosti smrti!? Ali je Bog res 
tako neusmiljen? Ali je Bog kljub svoji

dobroti pozabil na človeka?
Nikakor! Človek je pritegnjen tudi v 
božji načrt našega odrešenja. Sama veli
ka noč nam oznanja, da ni vstajenja k 
novemu življenju brez smrti. Ni velike 
noči brez velikega petka. Smo kakor 
Simon iz Cirene, ki je pomagal Jezusu 
nositi breme križa. Pa smo to res? Vsako 
seme mora najprej umreti, da iz njega 
vzklije novo življenje. Vsakemu izmed 
nas je naložen križ, ki ga moramo 
nositi skozi življenje. Cim težji je križ, 
tem večje je veselje velike noči. Živimo 
in nosimo svoj križ zato, da bi nekdaj 
večno živeli. Pomagajmo torej drug 
drugemu in s tem Kristusu nositi križ, 
ki se pojavlja v mnogoterih oblikah. 
Bodimo veseli z veselimi in jokajmo 
z jokajočimi. Tolažimo, spodbujajmo, 
prisluhnimo bolnemu in osamljenemu, 
oznanjajmo Kristusa, križanega in od 
mrtvih vstalega.
Vsem vam želim blagoslovljene veli

konočne praznike in naj vas Kristus 
vstali od mrtvih napolnjuje z življenj
skim pogumom, tolažbo predvsem pa z 
darom svojega velikonočnega miru.

Jože Pasičnjek, vaš župnik

OBREDI VELIKEGA TEDNA 
V ŽUPNIJI ZAVRČ
Veliki četrtek — ob 18. uri 
Veliki petek — ob 18. uri 
Velika sobota - ob 18. uri 
Velika noč:
Ob 7. uri - vstajenjska sveta maša s 
procesijo
Ob 10.30h — pozna maša
Ob 15- uri — maša v hrvaškem
jeziku

Velikonočni ponedeljek:
Ob 7h — rana maša v župnijski 
cerkvi. Ob 10.30. uri — sv. maša pri 
sv. Mohorju v Turškem Vrhu. Tam 
se bomo spomnili tudi tamkajšnjega 
zvonarja in mežnarja in se mu s 
svojimi darovi vsaj deloma zahvalili 
za njegov trud.

Blagoslovi velikonočnih jedil na 
veliko soboto:
ob 9., 10., 11., 15., in 16. uri v 
župnijski cerkvi, ob 12. uri pri Janžu 
v Gorenjskem Vrhu, ob 13. uri pri 
Mohorju v Turškem Vrhu.

V Zavrču so letos izdelovali male presmece
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